



即時報價申請表
Real Time Market Data Service Application Form

| | |
|-------------------|------------------|
| 賬戶名稱 Account Name | 賬戶號碼 Account No: |
|-------------------|------------------|

香港證券交易串流即時報價 Real Time Streaming Data Service

| 交易所 Exchange | 價格 Fee (月費/Monthly) | 請在適用的格內打勾 Please tick appropriate box(es) |
|--------------|---------------------|--|
| 港交所 HKEX | HK\$ 385 | <input type="checkbox"/> |

環球期貨及期權交易即時報價

Global Futures and Options Real Time Streaming Data Service(s)

| 交易所 Exchange | 價格 Fee (月費/Monthly) | 請在適用的格內打勾 Please tick appropriate box(es) |
|----------------------------------|---------------------|--|
| CME, CBOT, COMEX, NYMEX | USD 15 | <input type="checkbox"/> |
| CME | USD 5 | <input type="checkbox"/> |
| CBOT | USD 5 | <input type="checkbox"/> |
| COMEX | USD 5 | <input type="checkbox"/> |
| NYMEX | USD 5 | <input type="checkbox"/> |
| ICE Futures U.S. | USD 110 | <input type="checkbox"/> |
| ICE Futures Europe - Commodities | USD 110 | <input type="checkbox"/> |
| ICE Futures Europe - Financials | USD 110 | <input type="checkbox"/> |

備註 Remark:

*客戶未足一個月使用亦須繳付一個月的費用。

Clients are required to pay monthly charges no matter not enough a month usage.

*如客戶賬戶結餘不足以支付上述費用，則自動取消即時報價服務。

If Clients' account balance is not enough to pay for the above charges, the real time streaming data services will be cancelled automatically.

*如客戶未有選擇使用即時報價，則會使用默認設定。

Client will be served with default setting when the box is empty.

*昊天國際金融控股有限公司不會向任何第三方就協議和市場數據作出任何明示或暗示的擔保，包括但不限於（1）對於市場數據的特定用途的順序，及時性，準確性，完整性，適銷性，質量或適用性的任何擔保，或（2）關於客戶或任何其他人士獲得的結果的任何擔保 第三方與使用市場數據有關。有關之風險聲明請參考《客戶協議書》。

Hao Tian International Financial Holdings Limited does not make any warranties, express or implied, to clients or any third party with respect to the agreement and the market data, including but not limited to: (1) any warranties with respect to the sequence, timeliness, accuracy, completeness, merchantability, quality or fitness for a particular purpose of the market data or (2) any warranties as to the results to be obtained by clients or any third party in connection with the use of the market data.*如

*如客戶不使用環球期貨及期權交易即時報價服務，則客戶該交易系統內的浮動盈虧、購買力以及保證金水平等為延遲，實際須以日結單為準。

If Clients do not subscribe Global Futures and Options Real Time Market Data Service, Client's floating profit and loss, buying power, margin level, etc. shown in the trading system are delay. The actual must be according to daily statement.

Client Name 客戶名稱 _____ Client/ Authorized Person
Signature
客戶/授權人簽署 _____

Date 日期 _____

| For Official Use 公司專用 | |
|--------------------------|-----------------|
| Signature Verified 簽名核對: | Date 日期: |
| Approved by 批核: | Inputted by 輸入: |